

CAST 2019 Global Innovation Summit
旅美科技协会 2019 全球创新峰会
CAST Innovation & Entrepreneurship Competition
科协杯创新创业大赛

Application Form
项目大赛申报表

Legal Name of Applicant(s) _____

申报人

Project Title: _____

申报项目名称

Project Field: _____

产业领域

Contact Person: _____ Phone Number: _____

联系人

联系电话

Email: _____

电子邮箱

Date of Application: _____

填报日期

Note:

注意事项

- A completed application package includes an application form, a project proposal/business plan, and supporting documents.
完整的申报材料包括《创业申报表》、《创业项目计划书》和附件材料。
- The project proposal/business plan should use the real names of the participants. The project title in the proposal/plan and in the application form should be consistent.
《创业项目计划书》采用实名方式申报，且其项目名称须与《创业申报表》项目名称一致。
- This form must be completed in full. Please include as much information as possible. Incomplete entries may be rejected at the Organizing Committee's discretion.
申报表必须填写完整并请尽量详细。申报表填写不完整的项目有可能导致参赛申请被拒。
- The submission of an application form does not guarantee entry and is an application for consideration, and does not create any agreement or obligation by CAST-P or the Organizing Committee. Entries will be evaluated

for safety, appropriateness, and the availability of space at the sole discretion of the Organizing Committee. The applicant recognizes that any decision by the Organizing Committee is final and not subject to appeal.

递交申报表并不确保参赛资格，仅是申报项目被列入考虑中，因此不构成 CAST-P 或组委会的任何协议或义务。组委会将根据申报项目的安全性和适当性以及申报项目数量等进行审查。组委会的决定将是最终决定，申报者不可进行申诉。

- Supporting documents must include the photocopies of all participants' IDs, diplomas and degree certificates, qualifications certificates, and intellectual property certificates. Also, separately provide a list of all supporting documents.

附件材料必须包括所有参赛者的身份证明、学历学位证、资质证书，及知识产权证等。并请另附一份所有附件材料的目录。

- The competitors may participate either as individuals, or teams, or an enterprising entity.

参赛者可以以个人，团队或企业的形式参加。

- Every team or individual can only submit one entry.

每个参赛个人或团队只能申报一个参赛项目。

Instruction

填写说明

The competition includes six specified fields. Please choose the field of the participating projects accordingly.

大赛按领域分六组，请根据项目所属专业领域选择

1) Information Technology (IT) & the Internet of Things (IoT): artificial intelligence, sensors and technologies, intelligent control systems, robotics and applications, autonomous cars, industrial internet systems and applications and related technologies.

信息技术及物联网：人工智能、传感技术、智能控制、机器人应用、自动驾驶、产业互联网应用等相关内容；

2) Biomedical & Health Sciences: biological medics and pharmaceuticals, medical devices and systems, smart healthcare and health management systems, and related sciences and technologies.

生物医药及健康科学：生物医药、医疗器械、智慧医疗、健康管理等相关内容；

3) Advanced Manufacturing: smart manufacturing systems, electronic systems, advance automation systems and instruments, advanced processing, and related science and technologies.

高端制造：智能制造、电子器械、先进工艺、自动化专用设备等相关内容；

4) Energy, Material, & Environmental Sciences: environmental technologies, CO2 capture and utilization, alternative energy technologies and services systems, new materials.

能源、材料及环境科学：环境保护技术、二氧化碳回收及利用、新能源与新材料等相关内容；

5) Education, Culture, & Recreation: educational software, recreational activities, game

教育、文化及娱乐：教育软件、休闲娱乐、游戏等相关内容；

6) Smart Agriculture: agricultural robotics, automated farming, precision agriculture, sustainable agriculture, food safety

智能农业：农用机器人、农业自动化、精准农业、可持续农业，食品安全等相关内容。

Applicant Information 申报人基本情况			
Name 姓名		City of Residence 现居住城市	
Cell Phone 移动电话		Email 电子信箱	
Reference 推荐人、机构			
If selected as a finalist, would you like to offer a presentation at the Summit? <input type="checkbox"/> Yes <input type="checkbox"/> No 如果选中，是否有意愿参加大赛决赛项目演讲？ 是 否			
Postsecondary Educational Experience 教育经历			
University 毕业院校	Major 专业	Degree 学位	Time Period 时间
			____ Year - ____ Year 年 年
			____ Year - ____ Year 年 年
			____ Year - ____ Year 年 年
Work Experience 工作经历			
Workplace Name 工作单位名称	Title 职务	Field 专业	Time Period 时间
			____ Year - ____ Year 年 年
			____ Year - ____ Year 年 年
			____ Year - ____ Year 年 年
			____ Year - ____ Year 年 年

Project Information 参赛项目信息	
Project Title: 项目名称	
Participation Purpose : 参赛目的	<input type="checkbox"/> Look for investor <input type="checkbox"/> Product marketing <input type="checkbox"/> Other Please specify _____ 寻找投资 推介产品 其它 请注明
Owner of the product : 成果持有者	<input type="checkbox"/> Self <input type="checkbox"/> Company <input type="checkbox"/> Other 本人 机构 其他
Project Patent Registration Status 项目专利注册情况	<input type="checkbox"/> Already patented, Country of Registration: _____ Patent No.: _____ 已注册专利 注册国家 专利号 <input type="checkbox"/> Filed the application, Country of Application: _____ Processing No.: _____ 正申请专利 申请国家 受理号 <input type="checkbox"/> Hasn't applied for patent yet 没有申请专利
Project Field 项目所属领域	<input type="checkbox"/> Information Technology (IT) & the Internet of Things (IoT) 信息技术及物联网 <input type="checkbox"/> Biomedical & Health Sciences 生物医药及健康科学 <input type="checkbox"/> Advanced Manufacturing 高端制造 <input type="checkbox"/> Energy, Material, & Environmental Sciences 能源、材料及环境科学 <input type="checkbox"/> Education, Culture, & Recreation 教育、文化及娱乐 <input type="checkbox"/> Smart Agriculture 智能农业
Project Introduction (Other major participants of the project, product/technology highlights, market opportunity, marketing strategy, 3-year profit analysis and do on) 项目介绍 (其他主要成员, 产品或技术亮点, 市场机会描述, 销售, 未来 3 年盈利预期等)	

**Total Amount of
Investment Sought (\$)**
项目需要融资金额

Additional Needs
其他需求